
Trygghetskameror för ökad trygghet 
 
Många känner en oro och otrygghet i vår stadsdel och vi vet att på platser där det finns kameror ökar tryggheten 
samtidigt som brottsligheten minskar.  
 
Med tygghetskameror på centrala delar i vår stadsdel skulle brottsliga aktiviteter alltså kunna minska, och i de fall 
brott inte förhindras blir de lättare att klara upp. 
 
•  Polisen gav för ca fyra år sedan klartecken för trygghetskameror i Bagarmossen. Några kameror har ännu inte 
installerats. På vilka sätt, när och hur, har förvaltningen varit i kontakt med polisen angående när kameror skulle 
komma på plats? 
 
• Kommer förvaltningen att se över möjligheten att få trygghetskameror installerade på andra centrala delar i vår 
stadsdel? 
 
 


